
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.3/2009 ze dne 2.3.2009 

 
Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         19.00 hod. 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Ing. Heda Pellarová, Miloslava Marečková, František 
Salavec, Miroslav Píša 
Počet přítomných členů zastupitelstva :  
Omluven : Jiří Brož, Jaroslav Králič 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Miloslava Marečková, František Salavec   
 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu předem zveřejněn na elektronické i 
fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu – Miloslavu Marečkovou a Františka Salavce 
Návrh usnesení č. 2/3/2009:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Františka Salavce a Miloslavu Marečkovou 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
2.  Informace stavebního výboru 
Starosta seznámil zastupitele se zápisem ze zasedání stavebního výboru.  

a) retardéry u OÚ 
Starosta seznámil zastupitele s peticí 17 občanů a s odpovědí projektanta, Ing. Novotného. Ve vyjádření projektant 
uvedl, že retardéry jsou zbudovány dle příslušných předpisů (TP 85 – Zpomalovací prahy II) a připomínky ve věci 
poškození automobilu na retardérech považuje za irelevantní. Dopravní značení považuje za dostatečné. 
Starosta uvedl, že souhlasí s požadavkem na zlepšení viditelnosti retardérů a předložil návrh několik variant na 
zlepšení viditelnosti. 
Zastupitel pan Píša nesouhlasí se stávající provedení retardéru, protože podle jeho mínění není bezpečný. 
Návrh usnesení č. 3/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Bere na vědomí petici 17 občanů proti retardérům 
Bere na vědomí odpověď Ing. Novotného 
Souhlasí s řešením zlepšení viditelnosti retardérů pomocí vodorovného dopravního značení  
dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 



Pro :   4 
Proti :   1 - Píša 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

b) Parkování na Podlesí.  
Stavební výbor řešil problémy s parkováním na podlesí. Lidé stále parkují před vjezdy a blokují chodník. Stavební 
výbor navrhuje nabídnout občanům klidové zóny na podlesí možnost si vlastním nákladem zpevnit prostor před 
svým domem, tedy pruh mezi plotem a chodníkem. Stanovit jim toto místo na plánku a stanovit pevný termín pro 
dokončení zpevnění. Po tomto datu bude parkování mimo vyhrazené místo pokutováno. 
Návrh usnesení č. 4/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s návrhem stavebního výboru na řešení problémů s parkováním na Podlesí. Občanům v klidové zóně na 
podlesí bude nabídnuta možnost si vlastním nákladem zpevnit travnatý prostor před svým domem, tedy pruh mezi 
plotem a chodníkem. Přesné vymezení prostoru bude stanoveno při osobním jednání zástupce stavebního výboru 
s občany.  
Stanovuje termín na zpevnění tohoto prostoru  - do 31.5.2009. 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 
Zdržel se:          1 - Pellarová 
Usnesení bylo přijato. 
 
c) Odpočinkové místo v lese u cyklostezky (altán + stojan na kola + infomapa)   
Výbor doporučuje zadat výrobu odpočinkového místa panu Danihelkovi z Vysoké nad Labem. 
Návrh usnesení č. 5/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s návrhem stavebního výboru zadat výrobu odpočinkového místa a infocedulí panu Danihelkovi dle 
předložené cenové nabídky v příloze tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

d) Rozhledna Milíř. 
Návrh usnesení č. 6/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s úpravou přístupové cesty na Milíř dle zápisu ze stavebního výboru v příloze 
Souhlasí s nutným pokácením několika stromů v cestě a na místě budoucí rozhledny 
Náklady na akci ponese občanské sdružení pro obnovu rozhledny. 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 
Zdržel se:  1 – Píša (souhlasí s cestou, ale nesouhlasí s kácením stromů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
Návrh usnesení č. 7/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s partnerstvím Občanského sdružení pro výstavbu rozhledny na Milíři, IČ: 27010775 za účelem 
spolupráce při výstavbě rozhledny na Milíři 
Souhlasí s tím, že v případě získání finančních prostředků z grantu na sebe vezme závazek finanční spoluúčasti 
v projektu.  
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 
Zdržel se:  1 – Píša (protože nebyl dosud dán zastupitelstvu cenový rozpočet na rozhlednu) 
Usnesení bylo přijato. 
 



e) Stavební úpravy a vybavení na Hubertu. 
Návrh usnesení č. 8/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s uvolněním FP ve výši max. 20 tis. Kč na nutné stavební úpravy v penzionu Hubert dle položkového 
rozpočtu v příloze 
Souhlasí s tím, že každoročně bude do rozpočtu obce zahrnuta částka ve výši jedné poloviny ročního nájemného 
přijatého obcí Vysoká nad Labem, tedy mimo nájmu pro MS Podlesí, ze které se budou hradit nutné opravy a 
obnova vybavení penzionu Hubert, 
Další aktuálně nutné opravy vybavení budou stanoveny na základě místního šetření. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Harmonogram stavebních prací v roce 2009. 
Návrh usnesení č. 9/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Odkládá termín zahájení oprav kanalizace a komunikace pod písníkem do doby, než bude jasný průběh 
financování obce ze strany státu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

4. Informace finančního výboru. 
Bod je odložen na příští zasedání zastupitelstva, protože není přítomen předseda finančního výboru. 
 

5. Projednání konceptu zápisu do kroniky obce 
Návrh usnesení č. 10/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s textem zápisu do obecní kroniky ve znění připomínek zastupitelů, s tím že ke konkrétním občanům 
budou připsána čísla popisná jejich bydliště. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

6. Různé  
6.1 Žádost o finanční podporu kulturní akce. 
Návrh usnesení č. 11/3/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku pro Český zahrádkářský svaz, z.o Vysoká nad Labem ve výši 
10.000,- Kč na uspořádání dětského karnevalu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.2 Úprava potrubí ke dmychadlům na ČOV 
Starosta předložil cenovou nabídku na úpravu potrubí na zlepšení provzdušnění. Bylo dohodnuto zatím neinstalovat 
a sledovat výsledky rozborů. 
 
6.3 Návrh na zrušení územního plánu obce Vysoká nad Labem  
Starosta seznámil zastupitele s podáním POLABÍ a.s. a s materiály od Nejvyššího správního soudu v Brně. 
 



 


